

Leinen

TRANSLATION French to English

Gentlemen:

Please transfer the sum of \$2,000. each February 1st for the years 1963 through 1968, that is to say, for the first time on the 1st of February 1963 and the last time on the 1st of February 1968, to Account [], Dresdner Bank, Hamburg, on behalf of Mrs. Ilga Brombers-Gebert, Lerum, Sweden, charged to the above mentioned account.

At the same time, please transfer the sum of \$100. during this same period to the account of [] at your bank, Agence du Cornavin, also charged to the above mentioned account.

Finally, we ask you to consider the sum of \$40,000. of said account as a committed deposit upon receipt of this letter until 31 January 1968.

Very truly yours,

NAZI WAR CRIMES DISCLOSURE ACT

Declassified and Approved for Release
by the Central Intelligence Agency
Date: 2005

- EXEMPTIONS Section 3(b)
- (2)(A) Privacy
- (2)(B) Methods/Sources
- (2)(G) Foreign Relations

le 20 décembre 1962

Société de Banque Suisse
Gandve

N.R. 80.441

Messieurs,

Vous vous priez de transférer le montant de

US \$ 2.000.- (2 mille)

chaque 1^{er} février pour les années 1963 jusqu'à 1968, c'est-à-dire, pour la première fois le 1^{er} février 1963 et la dernière fois le 1^{er} février 1968 au compte US 638 Breodner Bank, Embourg, en faveur de Mrs. Ilga Bruborn - Gebert, Lerum, Suède, à la charge du compte sus-indiqué.

En même temps, vous vous priez de transférer le montant de

US \$ 100.- (1 cent)

pendant la même période au compte de M. Walter Rothbals chez votre banque, agence de Cornavin, également à la charge du compte sus-indiqué.

Enfin, nous vous priez de considérer un montant de \$ 20.000.- dudit compte comme compte à terme dès la réception de cette lettre jusqu'au 31 janvier 1968.

Veuillez agréer, Messieurs, l'assurance de notre considération distinguée.

151